
October 5th, 2020 Session Synopsis 

A. Pastor Morgan, Elder Victor Ling, Elder Tim Tam, Elder Remy Tam and Dr. 

Isaac Tam attended Center of Missional Leadership Seminar on September 

26th in St. Andrew’s Hall. They brought back a lot of useful information for 

our church. Please contact them if you are interested in the content of the 

seminar. 

B. Mandarin Ministry Committee requested session to budget $5000 in 2021 

for the Joint Mandarin Ministry with VTPC while VTPC will also contribute 

the same $5000 to the Joint Mandarin Ministry. 

C. Our member, MS. Kim Lee passed away on Sunday Oct 4 at 10:22am at 

VGH. May God comfort her family. 

D. Pastor Morgan will be on vacation the following days: 

 Oct 14-20 

 Nov 11-17 

 Nov 25-Dec 1 

 Dec 9-15 

 Dec 27-Jan 2, 2021 

E. Estimated period of our church’s demolition will be around mid-Nov 

F. Rev. Dr. Dale Woods will hold a Zoom conference “Asking Questions, 

building teams, and facing challenges” on Oct 17 9:00 am -12:00 pm. Please 

email to Rev. Dr. Dale. Woods at pmvwestmin@gmail.com for details. 

 

2020 年 10 月 5 日堂議會摘要 

A.  黃鼎盛牧師，林重慶長老，譚仁德長老，譚傅秀紅長老和譚振基醫生於 9

月 26 日參加了長老會聖安德烈堂神學院 (VST) 舉辦的宣教領袖中心研討會。

他們為我們教會帶來了許多有用的資料。如果您對研討會的內容感興趣，請

與他們聯繫。 

B.  華語事工委員會要求在 2021 年度提出 5 千元預算，溫哥華台灣長老會

(VTPC) 同樣聯合捐款 5,000 元作明年華語事工之費用。 
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C.  我們的會友李蘇彩金姊妹於 10 月 4 日星期日上午 10:22 在 VGH 息勞歸主. 

求主安慰她的家人. 

D.  黃鼎盛牧師將在以下日子休假： 

•10 月 14 日至 20 日 

•11 月 11 日至 17 日 

•11 月 25 日至 12 月 1 日 

•12 月 9 日至 15 日 

•2021 年 12 月 27 日至 1 月 2 日 

E.  我們的教堂估計在 11 月中旬拆除. 

F.  活士牧師 （Rev. Dale Woods）將於 10 月 17 日上午 9:00 -12：00 召開

Zoom 會議, 內容為“問問題，建造團隊並面對挑戰”。有意參加者, 請發電子郵

件至 pmvwestmin@gmail.com 給活士牧師索取有關詳細資料。 

 


